VISIT FROM A FIREFIGHTER — У НАС В ГОСТЯХ - ПОЖАРНИК! 16 OCTOBER 2020

Reception, Year 1/2/3/4/5

Dear Parents and Carers,

On Friday 16th October 2020 Azbuka School will have a visit from a firefighter. Each term we have a fire safety drill so we have decided to take this opportunity to remind the children about fire safety. The children will learn about how to keep safe and discuss the importance of smoke alarms. The Firefighter will talk about how to contact the fire station in case of an emergency and how can firefighters help. He will also talk about his uniform and the importance of getting ready quickly for when they get an emergency call.

This will be a fun visit for the children. Pictures of the day will be shared onto our school social media site so keep an eye out.

Please be assured that all Covid safety measures have been taken prior to the visit and will be carried out during the visit.

Thank you for your continued support, Azbuka School

Дорогие родители,

В эту пятницу, 16 октября 2020, мы ждём важного гостя - настоящего пожарника! Дети смогут узнать об этой опасной профессии из первых уст, задать вопросы и услышать интересные истории и факты.

Мы поговорим о пожарной безопасности в нашей каждодневной жизни, что делать если пожар застанет дома или в школе, и почему так важно иметь систему пожарной сигнализации.

Наш гость покажет ребятам форму пожарника, объяснит им, как пожарные успевают собраться так быстро и для чего это нужно.

Фотоотчёт о визите будет размещен на нашей страничке в соц сети. Пожалуйста, проверяйте новости.

Все меры предосторожности, связанные с ситуацией коронавируса, будут соблюдены.

Спасибо за ваш интерес и поддержку. Школа Азбука.

This event is free of charge (with the support of Enrichment Grant from Garfield Foundation)